

TABLE OF CONTENTS 目 录

A Rapid and Low-Cost Synthesis of Kesterite Cu₂ZnSnS₄ Microparticles by Microwave Irradiation
(微波法快速低成本制备锌黄锡矿铜锌锡硫)

X. H. CHAI, H. M. QING, T. SHEN, S. H. SUN, Y. ZHU.....33

Picric Acid Mediated CdSe/ZnS Quantum Dots as Fluorescent Probe for Hydrogen Peroxide in Aqueous Media

(苦味酸介导 CdSe/ZnS 量子点用于水环境双氧水的测定)

X. M. WANG, H. XU, Y. LUO, Y. H. WANG.....39

Electrochemiluminescence Determination of Levofloxacin Based on Ru(bpy)₃²⁺/Nafion/SWCNTs Composite Film
(基于 Ru(bpy)₃²⁺/Nafion/SWCNTs 电化学发光传感器用于左氧氟沙星的检测)

Z. J. LI, X. M. FAN, S. M. WANG, P. LIU, Y. M. WANG, Q. LIU, X. F. MI.....51

Investigation of Functionalized Au Nanoparticles for Copper Ions

(功能化纳米金检测铜金属离子)

J. J. HUANG, Z. Y. DAI, Y. LIU, J. YAN, R. SU, Y. H. ZHOU.....58

Study on the Method of Rapidly Testing Drugs on Drugged Driving Scene

(毒驾现场快速检验毒品的方法研究)

H. F. WANG, Y. H. ZHOU.....65

Hydrotalcite Application in Electrochemical Sensing and Testing

(纳米水滑石在电化学传感与检测中的应用)

L. Y. CHENG, C. L. WANG, M. Q. WANG, Y. P. DING.....74